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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:259 Viltförvaltningsdelegationerna

Viltförvaltningsdelegationerna vid de svenska länsstyrelserna fungerar med 
blandad framgång. I till exempel Västmanlands län har flera intresse- och 
brukarorganisationer lämnat viltförvaltningsdelegationen, med innebörd att 
arbetet inte fungerar så som det är tänkt med lokalt förankrade beslut. 
Situationen är akut. 

Riksdagen tillkännagav 2015 (bet. 2014/15:MJU12) för regeringen att 
viltförvaltningsdelegationerna ska ses över och förstärkas. Enligt skrivelse 75 
(skr. 2015/16:75) pågår en utvärdering av viltförvaltningsdelegationerna, som 
beräknas slutföras under 2016. Året 2016 är snart över, och ännu har ingen 
utvärdering av viltförvaltningsdelegationerna synts till. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:

 

Kommer regeringen att presentera resultaten av sin utvärdering av 
viltförvaltningsdelegationerna under år 2016?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-10-31
Besvaras senast
2016-11-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


